

中国食品药品企业质量安全促进会

China Food and Drug Corporation Quality and Safety Promotion Association

中食药质安促字[2023]43号

关于准予成立口腔健康专业委员会的批复

Approval of The Establishment of Dental Health Committee

口腔健康专业委员会筹备委员会:

Preparatory Committee for Dental Health Committee:

你们《关于要求批准成立中国食药促进会口腔健康专业委员会请示报告》已收悉。经审核,筹备材料充分规范,且符合《中国食药促进会分支(代表)机构管理办法》规定的条件,并报请中国食药促进会常务理事会审定,特批复准予成立“中国食品药品企业质量安全促进会口腔健康专业委员会”。

Your "Formal Application for Approval of The Establishment of The Dental Health Committee of FDSA" has been officially received. After review, the preparatory materials are sufficient and meet the conditions stipulated in the "Measures for FDSA Branch (Representative) Organization Management", and have been submitted to the Standing Council of FDSA for final decision,

which has granted approval for the establishment of the "Dental Health Committee of China Food and Drug Corporation Quality and Safety Promotion Association".

并望严格遵守国家相关法律法规、中国食药促进会《章程》，自觉接受总会业务指导和监督管理，积极开展工作，在口腔领域发挥重要作用。

此复。

It is expected to be strictly abided by the relevant national laws and regulations, the articles of FDSA, and voluntarily accept the operational guidance and supervision led by the HQ of FDSA , and actively carry out meaningful works to play an important role in the field of dental health.

中国食品药品企业质量安全促进会

2023年10月8日

China Food and Drug Corporation Quality and Safety Promotion Association

Oct 8, 2023